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PROCES _ VERBAL
privind sinteza dezbaterilor sedintei ordinare a Consiliului Local al Oraqului Bumbeqti-
Jiu, convocat conform prevederilor art. 134, alin. 1, lit. a din OUG nr, 5712019 privind

Codul Administrativ, intocmiti astizi 25.01.2024

Convocarea s-a efectuat in baza Dispozifiei nr. 16119.01.2024 emisa de Primarul Oraqului
Bumbe$ti-Jiu, ingtiinlarea gi convocarea consilierilor efectuendu-se prin comunicarea in format
electronic, pe tablete a invitafiilor gi a materialelor de qedinia, Prin comunicarea pe tablete,
consilierii locali au luat cuno$tinfi de ordinea de zi a Sedinfei, data, ora ii locul desfdlurarii
acesteia respectivl 25.01.2024, ora 15.00, Casa de cultura ,,Gheorghe Tdtdrescu" Bumbeqti-Jiu.

Prcsedintele de $edinta este dl. Dafin Cirlea. Secretarul general delegat al ora$ului face
prezenta la gedinla a con;ilierilor locali, precizdnd ca au raspuns PREZENT 14 consilieri din
totalul de l5 consilieri locali in funclie. Domnul consilier Dtrdtrllu Dumitru lipse e motivat, fiind
plecat din localitate,

La fedinfi mai participA dl. Beregan Cosmin pretedintele, qi dl. Udrescu Georgian
Lucian, vicepresedintele A-sociafiei Centrul civic Valea Sadului,

La invitafia presed ntelui de iedinfd, dl. primar prezinta Ordinea de Zi a $edinlei, astlel:
L Aprobarea proceselcrr-verbale privind sinteza $edinfelor Consiliului Local al Oragului

Bumbetti-Jiu din datele de 21.12.2023, 10.01.2024i

2. Proiect de hotdrare privind aprobarea preludrii de cdtre UAT Ora$ Bumbefti-Jiu de la SC

Aparegio Gorj S.A. a unor bunuri de retur rezultate din implementarea proiectului finanfat prin
POS MEDIU 2007-2013 +i modernizarea infrastructurii de ape $i ap6 uzatejudelul Gorj;

3. Proiect de hotarare privind aprobarea darii in administrare gi exploatare a bunurilor rezultate

din implementarea proiectului POS MEDIU 2007-2013 ,,Extinderea qi modernizarea
infrastructurii de ape $i apd uzate judelul Gorj" de la U.A,T, Orai Bumbe$ti-Jiu catre S.C.

Aparegio Corj S.A.;
4, Proiect de hottrrare privind stabilirea unor taxe speciale datorate de persoanele fizice pi

juridice la bugetul local pe anul 2024;

5. Proiect de hottuire privind aprobarea prelungirii contractului de concesiune

nr.755117.01.2005:

6. Proiect de hoterAre privind aprobarea ,,Planului de lucrlri de interes local pe anrl 2024"
prcvezut de Lege fi. ,9612016 privind venitul minim de incluziune, cu modificerile $i

completdrile ulterioare;



'1. Prezenlarca rapoartelor de activitate ale viceprimarului si consilierilor locali pentru anul

2023;
8. Interyeliri, intrebari, petilii, alte probleme care se supun atenliei consiliului

Supusi la vot, de citre primar, ordinea de zi este aprobatd cu 14 voturi pentru din cei 14

consilieriprezenli.

Pu clul l- Domnul preqedinte de $edinfa supune aprobdrii Consiliului Local, in mod

succesiv, cele doud procese-verbale de $edinfA menfionate pe ordinea de zi: Procesul-verbal de

$edintd din data de 21,12.2023, nu existi obiecliuni, menliuni, preciziri, fiind supus la vot este

aprobat cu 14 voturi din 14 consilieri prezenli. Procesul-verbal de $edinl[ din data de 10 01.20241

nu exisu obiecriuni, menliuni, preciziri gi fiind supus la vot este aprobat cu 14 voturi din 14

consilieriprezenli.
Punctul 2. Prezinta dl primar primul proiect de hotArare. Comisiile de specialitate ale CL

au avizat favorabilproiectul de hotdrare.
Nu sunt alte disculii. Supus la vot, proiectul de hodrare este adoptat cu 13 voturi pentru

9i o ablinere.
Punctul 3. Domr,ul primar al doilea proiect de hotirare. Comisiile de specialitate ale CL

au avizat favorabil proiectul de hotfuere.
Nu sunt alte d iscufii. S upus la vot, pro iectul de hot5rare este adoptat cu I 3 voturi pentru

gi o ablinere.
Punctul 4. Prczinta dl primar cel de al treilea proiect de hotirare. Domnul Udrescu Ridicd

obiecliuni spunand ce proiectul nu a fost supus dezbaterii publice. Domnul primar intreabi
secretarul general delegat al UAT cend au fost afiqate propunerile privind taxele speciale.

Domnul secretar general delegat ara6 cd propunerile privind taxele speciale au fost afi$ate la

12.01.2024, anterior publicarii ordinii de zi a $edinlei ordinii de zi Domnul primar aratd cd in
acest context este indepliniti obliga{ia supunerii dezbaterii publice cu 10 zile inainte de a fi supus

la vot proiectul. La interpelarea domnului Beregan potrivit cAreia este perceputa o taxA de filmare
a $edinlelor, domnul primar arati ctr a fost pestrati taxa de anonimizare a filmerilor tedinfelor
Consiliului Iocal, chiar dace in prezent qedinfele nu mai sunt filmate) pentru eventualitatea in care

Consiliul Looal ar adopta o hotdrare prin care s-ar dispune filmarca unor astfel de $edinte. Ta,.(a

este la nivelul costurilor de anonimizare, In ceea ce prive;te taxele privind copii la
amenajamentul pastoral $i alte solicitiri, domnul primar arata cA sunt la valoarea costurilor de

multiplicare. Comisiile de specialitate au dat avize favorabile. Supusi la vo1 propunerea este

adoptatd cu 12 voturipentru $i2 abfineri.
Punctul 5. Prczinta dl primar proiectul de hoterare nr. 4. Comisiile de specialitate ale CL

au avizat favorabil proiectul de hotdrare. Supus la vot, proiectul de hotdrare este adoptat cu l5
voturi penlru din cei l5 consilieri prezenli.

Punctul 6. Prczinta dl primar proiectul de hotdrare nr. 5. Comisiile de specialitate ale CL
au avizat favorabil proiectul de hotdrare. Supus la vot, proiectul de hotdrare este adoptat cu 14

r,oturi pentru din cei l4 consilieri prezenli.
Punct l 7 de pe ordinea de zi, dl primar solicita secretarului general delegat al UAT ca

dupe depunerea tuturor rapoafielor de activitate sd ia misuri pentru publicarea acestora pe site.

Punctxi 8. Ifiterpeldri, intrebdri, Petilii, alte probleme care se supu atenliei consiliului.



Domnul consilier Marius Borcan supune atenliei consiliului situafia materiale grea a unor
sportivi retra$i din activitate, care sunt in imposibilitatea de a pldti taxele locale pe clddirile gi

terenurile definute. De exemplul maestrului Geicd. Domnul primar aratd cd, in cazul maestrului
Geica sau a altor sportivi retra$i din activitate! care au venituri sub o valoare minimi stabiliti va
putea inifia un proiect de hotarere pentru scutirea de la plata taxelor locale incepdnd cu anul viitor
intrucat pentru actualul an fiscal nu poate fi adoptat un proiect de hottuere care sd aibd elect
retroactiv. Soliciti domnilor consilieri si puni in discutie aceasti problemi in timp util pentru

anulviitor.
La interpelarea domnului Udrescu referitoare la ce sume au fost cheltuite din bugetul UAT

pentru zona metropolitand, domnul primar arate cA, vazand cd nu a oblinut sprijinul solicitat in
vederea realizdrii transportului local integrat cu municipiul TArgu Jiu, nu a achitat nicio suma

zonei metropolitane, neexistend costuri la buget.
Domnul Udrescu pune in discufie problema coqurilor de gunoi de la lcoald iar domnul

Beregan, in calitate de pre$edinte al asocialiei parinfilor solicite pentru elevii scolii generale un

buget mai mare pentru premiere, jocuri pe asfalt, $i un sistem audio pentru Scoale. Domnul
Beregan aratd cd nu a vizut proiectul de buget. Domnul primar aratd ca este de acord cu

schimbarea coqurilor de gunoi, cd nu a t6iat nimic din bugetul propus de directorul qcolii qi cd

daci este necesar, sumele pot fi suplimentate. in ceea ce prive;te proiectul de buget, aratd ce
proiectul de buget este afi9at dln 13.12.2023 qi explici procedura de adoptare Si faptul ctr nu a

primit sumele alocate se Consiliul Judelean qi Inspectoratul $colar Judetrean $i in cazul cA nu vor fi
primite aceste sume in termenul de 45 de zile de la afigare vor fi adoptate chiar dacA aceste sume

ar face obiectul unei rectificari pentru a nu rdmane fird finanlare.
Domnul consilier Boghian, director al Scolii Gimnaziale, aratd ce sumele pentru premiere

sunt suficiente (4500 lei pentru fondul de cafte gi 500 lei pentru diplome) ctr nu a solicitat bani
pentru desenele pe asfalt intrucet nu au fost finalizate luc$rile la bazele sportive. Domnul primar
arati cd urmeaze a fi aprobat un nou proiect pentru bazele sportive, intrucat solulia tehnicE initial
propusa nu era optima qi ci desigur dupi finalizare, la propunere va suplimenta bugetul pentru

$coal5 in funclie de necesar.
Domnul Udrcscu arat[ cA pe perioada vacantei icolile urmeazE a fi inchise $i nu existi

solufii pentru copiii celor care lucreazd la UM Sadu pentru a fi lesafi sub supraveghere pe timpul
vacanlei.

Doamna consilier Cdtej intervine fi aratd ce se cautd solulii iar domnul consilier Boghian
aduce la cuno$tinra consiliului prevederile noii legi a invdlementului preuniversitar nr. 198/2023.

Domnul primar aratd ca aceaste situafie este cunoscut5 de mai mult timp $i ce se afle de
ceva timp in disculii pentru a identifica o solufie pentru copiii salarialilor pentru perioada de
vacanld.

Nu mai sunt alte disculii.
Dl pregedinte de qedinte, Dafin Cirlea, declara inchise lucrdrile fedinlei.

CONTRASE
pentru velidicitatea celor semnate
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